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 Side 1 af 2  

1) Orientering ved elevrådet.  

a) Der har været besøg af Danske Skolelever, som gav inspiration til nye projekter 

som eksempelvis koncert og LAN-party.  

b) Elevrådet har evalueret udvalget i boden, og er gået i dialog med slagter Storm om 

et sundere udvalg.  

c) Der vælges klasserepræsentanter og ny formand og næstformand før 

sommerferien, så elevrådsarbejdet kan starte med det samme efter ferien.  

d) Der var god opbakning til QR-dagen på mellemtrinnet. 

2) Budget 2012.  

a) Torben fremlagde regnskab for 2011 og budgettet for 2012. Bestyrelsen godkendte 

regnskab og budget. De viste regnskaber og budgetter vil blive vedlagt som bilag.  

3) Lektier. 

a) Palle introducerede til en drøftelse af emnet. Peter fortalte om en forsker, Adam 

Valeur Hansen, der havde undersøgt brugen af lektier i Danmark.  

b) Bestyrelsen drøftede emnet og besluttede at udarbejde et princip for tilgangen til 

lektier på Overlund Skole.  

c) Processen for og konsekvenserne af udarbejdelsen af et princip blev drøftet.  

d) Bestyrelsen vil nedsætte en arbejdsgruppe bestående af Thomas, Anne, Palle, 

Anette, Mette, en repræsentant fra indskolingen og en fra elevrådet. 

Arbejdsgruppen tager i efteråret hul på at beskrive et forslag til processen omkring 

udarbejdelsen af princippet. Arbejdsgruppens første møde aftales på det første 

bestyrelsesmøde efter sommerferien.  

4) Nyt fra skolen. 

a) Mette orienterede om arbejdet med at udvikle undervisning gennem QR-koder, og 

beskrev den meget vellykkede dag, hvor mellemtrinnet afprøvede arbejdet med 

QR-koderne. Mellemtrinnet fortsætter udviklingen og anvendelsen fremover. 

b) Anette fortalte om udskolingens projekt med A-fag (alternative fag) for næste 

skoleår. A-fagene erstatter de traditionelle valgfag, og bliver obligatoriske for alle 

elever i udskolingen. Holdene bliver dannet på tværs af de tre årgange og fagene, 

der tilbydes dækker meget bredt. 



MØDEDATO: 01.05.12 

TID: 19.00 

STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset. 

 

 

OVERLUND SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

DELTAGERE: 

Peter Dalsgaard, Anne Justesen, Palle Jakobsen, 
Henrik Mortensen, Anne-Charlotte Eriksen 
Rasmus Petersen 8.a, Anette Dalbram, Mette 
Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt, gæst 
Torben Andreasen. 

Afbud:,  
Henrik Skøtt, Claus Tofte  

 

 Side 2 af 2  

c) Thomas orienterede om det videre arbejde med den nye model på kommende 0. 

årgang, hvor der har været afholdt informationsaften for de kommende elevers 

forældre.  

d) Mette orienterede om en vellykket forårskoncert og at PLC har valgt en ny strategi 

for undervisningen i digitale medier for både elever og lærere.  

e) Mette orienterede om dannelsen af kommende 7. klasser.  

f) Anette fortalte om de forestående afgangsprøver, sidste skoledag og dimission for 

9. årgang.  

5) Evt. 

a) Peter fortalte, at der næste skoleår flyttes en ugentlig lektion på 1. årgang fra faget 

kristendom til faget idræt, således at der næste år ugentligt bliver 1 

kristendomslektion og 2 idrætslektioner. 

b) Henrik orienterede om sit oplæg vedr. arrangement med klasseudvalgene.  

c) Anne Charlotte orienterede om sin dialog med Viborg Idrætsråd vedr. tilgangen til 

eliteudøverne blandt folkeskolens elever i forhold til fx fritagelse fra undervisningen. 

Det foreslås, at der etableres en tæt dialog med Idrætsrådet, for at sikre en klar 

forventningsafstemning, og hvor der fx udarbejdes et sæt fælles retningslinjer for 

tilgangen til problemstillingen.  

 

                                                          

 

Referent: Thomas Smidt 


